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Styrelseprotokoll nr. 10 år 2023 

fört vid SBK Daladistriktets styrelsemöte  

2023-09-26 kl. 18:00, Studiefrämjandet Falun 

 
Närvarande: Nina Christoffersson, Roland Hellberg, Lars Holm, 

Anders Östling, Cecilia Borgljung, Jörgen Thorsell, Karin Ljudén, 

Kristina Jugas  

 

Återbud: Anna-Karin Norlander, Anna Isaksson 

 

Tjänstgörande suppleanter: Kristina Jugas 

  

                       

§111 

MÖTETS ÖPPNANDE 

 Ordförande Nina Christoffersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§112 

GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

 Den föreslagna dagordningen godkändes. 

 

§113 

VAL AV JUSTERARE 

 Mötet utsåg Anders Östling till protokolljusterare. 

 

§114 

FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

 Protokoll från styrelsemöte den 29 augusti godkändes och lades till 

handlingarna.  

 

§115 

SKRIVELSER 

- från “Initiativ Bruks” med önskemål om ekonomiskt bidrag. Styrelsen väljer 

att avvakta mer information och diskussioner innan ställningstagande till 

förfrågan. 

 

§116 

RAPPORTER 

 Avel och hälsa; Fler engagerade behövs i utskottet. 

 

 Prov och tävling; Anmälan går snart ut till tävlingsledarutbildningen. Det 

saknas ofta information i anmälan från klubbarna, och rutinerna kring detta 

behöver förtydligas. Den 27 september kommer det att hållas möte om 2024 års 

tävlingar. Anders Östling har deltagit i ett möte angående SM lydnad och 

rallylydnad. Fler engagerade skulle behövas i utskottet. 

 

 Samhällsnytta; Tre ekipage startade på DM i patrullhund den 2 juli. Borlänge 

BK har haft öppet hus där ett par patrullhundsekipage hade uppvisning. Ekipage 

har även deltagit vid Dalregementets dag. 
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 SM-gruppen; Loggan är färdig och ska godkännas av SBK. Det saknas 

ansvariga för skydd och mondioring. Avesta BK har erbjudit sig att ta hand om 

tio spår, i tillägg till Ludvika BK:s tjugo. Leksands Kommun önskar avvakta 

kontraktskrivning om Siljansvallen. 

 

 Kassör; Kassan innehåller just nu 352 743:- och resultatet är i dagsläget  

-69 181:-. 

 

§117 

VU-BESLUT 

 Inga VU-beslut fattade sedan senaste styrelsemötet. 

 

§118 

LOKALKLUBBSKONFERENS 

 Lokal behövs till lokalklubbskonferensen. Flera alternativ kollas upp innan vi 

kan gå ut med inbjudan.  

 

§119 

ÖVRIGA FRÅGOR 

 Inga övriga frågor. 

 

§120 

UPPDRAGSLISTAN 

 Uppdragslistan sköts fram till nästa möte.  

 

§121 

NÄSTA MÖTE  

Styrelsemöte den 22 oktober kl. 14:00 på Studiefrämjandet i Leksand 

Distriktsmöte den 6 december kl. 19:00 via Zoom 

 

§122 

MÖTETS AVSLUTANDE 

 Nina Christoffersson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

Signeras digitalt av ordförande Nina Christoffersson, justerare Anders Östling och 

mötessekreterare Kristina Jugas, se bilaga.  


